
 

ΑΓΓΕΛΙΚΗ ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΥ 

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 

16 Νοεμβρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τoν Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Παναγιωτόπουλο. 

Θέμα: «Οικονομικά περί της αναγνώρισης γάμου στρατιωτικών.» 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Μετοχικό Ταμείο Στρατού (ΜΤΣ) -προκειμένου να αναγνωρίσει το γάμο 

στρατιωτικών που για οποιονδήποτε λόγο δεν είχαν προβεί σε αναγνώρισή του και ο 

οποίος τελέστηκε πριν την 22η.7.2002- ζητά από εν ενεργεία στρατιωτικούς να 

καταβάλλουν ποσό ίσο με έναν βασικό μισθό που αντιστοιχεί στην ημερομηνία 

υποβολής της αίτησης, δηλαδή στον βασικό μισθό που λαμβάνει σήμερα. 

. Ακολούθως παρατίθεται η ενημερωτική επιστολή που έλαβα για το ζήτημα από την 

Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών. 

“ΘΕΜΑ: Διάφορα Οικονομικά (Αναγνώριση Γάμου Στρατιωτικών) 

ΣΧΕΤ. : α. Ν.1105/1980 (ΦΕΚ Α΄ 299, «Περί τροποποιήσεως και συμπληρώσεως της 

περί Μετοχικού Ταμείου Στρατού (ΜΤΣ) νομοθεσίας») 

β. Ν.3036/2022 (ΦΕΚ Α΄ 171, «Τροποποίηση διατάξεων στρατολογικής νομοθεσίας, 

ρύθμιση στρατιωτικών υποχρεώσεων ορισμένων κατηγοριών στρατευσίμων, 

ανυποτάκτων και οπλιτών, θέματα επαγγελματιών οπλιτών και άλλες διατάξεις» 

γ. Υπ΄ αριθμ. πρωτ. 103/18.01.2021 έγγραφο μας 

δ. Υπ΄ αριθμ. πρωτ. 3395/20.01.2021 Ερώτηση της Βουλής των Ελλήνων (ΚΚΕ) 

ε. Υπ΄ αρίθμ. Φ.900α/2934/17564/11 Φεβ 21 απάντηση ΥΠΕΘΑ 

στ. Υπ΄ αριθμ. πρωτ. 765/09-11-2022 έγγραφο Ε.Σ.ΠΕ.Ε.Π. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 17 του (β) σχετικού καταργήθηκε από την 23.7.2002 η 

υποχρέωση άρθρου 2 του (α) ομοίου για καταβολή ενός βασικού μισθού του εν 

ενεργεία στρατιωτικού για την αναγνώριση του γάμου του που τέλεσε μέχρι την αυτή 

ως άνω ημερομηνία (22.7.2002), όπως εξάλλου έχουμε ήδη αναδείξει [ως σχετικό (γ)]. 

Το Μετοχικό Ταμείο Στρατού (ΜΤΣ) ζητά έως σήμερα από εν ενεργεία στρατιωτικούς, 

που για οποιοδήποτε λόγο δεν αναγνώρισαν το γάμο τους που τελέστηκε πριν την 

22.7.2002, προκειμένου να τον αναγνωρίσει σήμερα, να καταβάλλει ποσό ίσο με ένα 
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βασικό μισθό που αντιστοιχεί κατά την ημερομηνία της αίτησης, δηλαδή στον βασικό 

μισθό που λαμβάνει σήμερα. 

Όπως μας γνώρισε η Ένωση Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Πιερίας 

(Ε.Σ.ΠΕ.Ε.Π.), με το (στ) σχετικό έγγραφό της, το οποίο επισυνάπτουμε, είκοσι έναν (21) 

μήνες μετά την (ε) σχετική απάντηση του ΥΠΕΘΑ επί της (δ) σχετικής ερώτησης 

βουλευτών του ΚΚΕ, παρά τη διαβεβαίωση του κ. ΥΕΘΑ ότι κατά την (τότε) παρούσα 

φάση, βρισκόταν στο στάδιο της νομικής επεξεργασίας πρόταση του ΔΣ/ΜΤΣ, για τη 

διαμόρφωση του ύψους του χρηματικού ποσού που υποχρεούται να καταβάλει ο 

μέτοχος ή μερισματούχος του, ουδεμία τροποποίηση του ισχύοντος θεσμικού πλαισίου 

έχει υπάρξει.” 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

- Ποια είναι τα μέτρα που προτίθεστε να λάβετε σύμφωνα με διαβεβαίωσή σας ότι 

βρισκόταν στο στάδιο της νομικής επεξεργασίας πρόταση του ΔΣ/ΜΤΣ για τη 

διαμόρφωση του ύψους του χρηματικού ποσού που υποχρεούται να καταβάλει ο 

μέτοχος ή μερισματούχος του, χωρίς ωστόσο ουδεμία τροποποίηση του ισχύοντος 

θεσμικού πλαισίου να έχει πραγματοποιηθεί μέχρι σήμερα; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Αγγελική Αδαμοπούλου 

Ανεξάρτητη Βουλευτής Α΄ Αθηνών 




